



Century Vacation Services Sdn Bhd (674737-K) KKKP4577

Lot 3A-023A, 4th Floor, Endah Parade, No.1, Jalan 1/149E,
Bandar Baru Seri Petaling, 57000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Hunting line: 603-9057 8600 Fax: 603-9543 4503

Email: holidays@centuryvacation.com

5D4N Phnom Penh- Siem Reap

Day 1 Kuala Lumpur - Phnom Penh

Upon arrival at airport meet and greet then transfer to hotel check-in. tonight free at your own leisure.

第一天 吉隆坡 - 金边

抵达金边国际机场，之后送往酒店入住后自由活动。

Day 2 Phnom Penh City Tour

(B/L/D)

After breakfast, visit **TOUL SLENG, ROYAL PALACE, SILVER PAGODA**, and free for shopping along **Street 240** and **RUSSIAN MARKET**. After lunch, visit **WAT PHNOM, KILLING FIELD (Cheung Ek)** and **INDEPENDENT MONUMENT**. Dinner & overnight.

第二天 金边游

(早/午/晚餐)

早餐后，前往参观[波布罪恶馆]、[皇宫]、[金银阁]，然后自由购物于[购物街 240]和[俄罗斯市场]。午餐后，参观[塔子山]、[万人冢]和[独立纪念碑]。游毕，晚餐后送往酒店。

Day 3 Phnom Penh - Siem Reap Tour

(B/L/D)

After breakfast, transfer by Public bus to Siem Reap, upon arrival direct to restaurant for lunch and check-in hotel. Afternoon, visit **ARTISAN D'ANGKOR, WAR MUSEUM** a unique collection of guns, Tanks, Jet fighters, some of these guns have even seen action during World War II. Visit **WAT THMEI** where nearby the stupa holds the bones and skulls of those executed during Khmer Rouge. Next, visit **Siem Reap Art Market** for your own selection gift and souvenir. Dinner & overnight.

第三天 金边 - 暹粒

(早/午/晚餐)

早餐后，乘搭公共冷气巴士前往暹粒，抵达后送往午餐后酒店入住。下午参观【吴哥木雕和石雕培训中心】，【战争博物馆】集合了第二次世界大战的武器，枪，坦克车，战斗机等等。参观【新寺庙】，接下来前往暹粒艺术市场，可以在这里带回一些守信和纪念品。

Day 4 Siem Reap - Angkor Wat Tour

(B/L/D)

After breakfast, process to visit **South Gate of Angkor Thom, BAYON【巴杨庙】**, **BAPHOUN**, Royal Enclave with **Phimean Akas, The Terrace of Elephant & Leper King Terrace, Chao Say Devoda, Thommanon, TA KEO Temple** and **TA PROHM**. After lunch continue to visit **ANGKOR WAT** Temple and view Sunset on **PHNOM BAKHENG** with a spectacular view of Angkor Wat Temple and West Baray. Tonight enjoy buffet dinner with traditional dance show. Overnight at hotel

第四天 暹粒 - 吴哥窟

(早/午/晚餐)

早餐后，前往参观【大吴哥的南城门】、【巴本宫殿】、【空中宫殿】、【斗象台】和【悦兵台】、【周萨神殿】、【塔玛农庙】、【大高宫殿】、【塔普伦寺】。午餐后继续参观【小吴哥窟】傍晚再带领您登上大吴哥城门外的巴肯山，欣赏夕阳中的黄金城，闻名于世的吴哥巴肯山日落美景！晚上品尝风味餐并观赏高棉民族舞蹈秀。

Day 5 Siem Reap - Departure

(B)

After breakfast, free at your own leisure until time transfer to airport.

第五天 暹粒 - 吉隆坡

(早餐)

早餐后，自由活动至时间送往机场。



Century Vacation Services Sdn Bhd (674737-K) KKKP4577

Lot 3A-023A, 4th Floor, Endah Parade, No.1, Jalan 1/149E,
Bandar Baru Seri Petaling, 57000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Hunting line: 603-9057 8600 Fax: 603-9543 4503

Email: holidays@centuryvacation.com

Tour Fare	RM2398 Per Person(Based on twin sharing room)
Date	14 Dec 2015
Single Supp	RM388 Per Person Per Trip
Hotel 4 Star or similar	REP: Royal Empire / Somadevi Angkor PNH: Green Palace Hotel
Include:	* Return Air Ticket * Accommodation at hotel with daily breakfast * Tour, transport and meal as per itinerary * English speaking guide * Daily mineral water * Tipping guide + driver
Exclude :	* Personal expenses * Other expenses that not mentioned above
Flight Details	14 Dec 2015 KUL/PNH AK376 1515/1600 18 Dec 2015 REP/KUL AK541 1505/1810
Remark	Air ticket fare will subject to change & subject to airline confirmation. Customer have to pay the price different once confirm & have price increase.